ROADS (WORKS, USE AND COMPENSATION) ORDINANCE (Chapter 370)
(Notice under section 11(9)(a))

PWP ITEM NO. 7268RS (PART)—CYCLE TRACK BETWEEN TSUEN WAN AND TUEN MUN (ADVANCE WORKS)

Notice is hereby given that under powers delegated by the Secretary for Transport and Housing under section 3(3) of the Roads (Works, Use and Compensation) Ordinance (Chapter 370) ('the Ordinance'), the Permanent Secretary for Transport and Housing (Transport) proposes, under section 11(1) of the Ordinance, to execute the works as described in G.N. 4999 published on 27 July 2012 and 3 August 2012 as amended by the works and the use as described in G.N. 1475 published on 18 March 2016 and 24 March 2016.

20 June 2016

Joseph Y. T. LAI Permanent Secretary for Transport and Housing (Transport) 第 3762 號公告

道路(工程、使用及補償)條例(第370章)

(根據第11(9)(a)條規定所發的公告)

工務計劃項目第 7268RS 號(部分)—— 荃灣至屯門單車徑(前期工程)

現公布運輸及房屋局常任秘書長(運輸),根據運輸及房屋局局長按《道路(工程、使用及補償)條例》(第370章)(下稱'該條例')第3(3)條所授權力,按照該條例第11(1)條的規定,建議進行2012年7月27日及2012年8月3日刊登的第4999號政府公告所説明,並經2016年3月18日及2016年3月24日刊登的第1475號政府公告説明的工程及使用所修訂的工程。

2016年6月20日

運輸及房屋局常任秘書長(運輸)黎以德